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§ 29 

Sammanträdets öppnande och presentation 

Beslut 

l . Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Björn Falkeblad, överförmyndare i Järfälla, hälsar deltagarna välkomna till sammanträdet. 

§ 30 

Föregående protokoll 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Inget att ta upp från föregående möte 

§ 31 

Ekonomi 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Sanna Vallonen presenterar resultaträkning över Överförmyndarverksamhetens ekonomi. Diskussioner 

om kansliets resultat är negativt och även att prognosen för 2019 inte ser positivt ut. Sanna Valkonen 

meddelar att kansliets negativa resultat beror på extra personalkostnader under våren 2019. 

§ 32 

Granskningsläget 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

• Granskningsläget för är för närvarande gott. 

• 91 % av 2018 års räkningar är granskade för Järfälla. 44 st. kvar att granskas. Alla inväntar 

kompletteringar. 

• 96 % av 2018 års räkningar är granskade för Upplands-Bro. 7 st. kvar att granskas. Alla inväntar 

kompletteringar. 

§ 33 



 JÄRFÄLLA Upplands-Bro 
KOMMUNEN SOM GER PLATS 

Sida 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Sammanträdesdag 

2019-0614 

Personalläget 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Resterande extra granskare har avslutat sin anställning. Sven Brundin kommer att arbeta som extra 

under sommarperioden. 

§ 34 

Mötesplanering 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Nästa tillfälle är den 21 augusti kl. 15.00 i Upplands Bro. 

Nästa ärende dragning är den 27 augusti kl. 09.00. 

Sanna Valkonen kontaktar ordförande i Järfälla/Upplands - Bro Godemansförening och ger ett förslag 

att representanter från kansliet samt Överförmyndarna ska närvara i ett medlemsmöte den 23 oktober. 

§ 35 

Övrigt 

Beslut 

1. Informationen läggs till handlingarna. 

Ärendet 

Sanna Valkonen presenterar statistik från Servicecenter. Det konstateras att majoriteten av samtalen 

som kommer till Servicecenter handlar om att personer söker om handläggare eller Överförmyndare. 

Ny statistik ska presenteras i november. 

Björn Falkeblad vill veta hur situation för uppgradering till Wärna Go ser ut. Sanna Valkonen 

informerar att Wärna Go ska kunna användas i september. 

Björn Falkcblad begär att i Överförmyndarmötet på september ska verksamheten presentera hur 

internkontrollplan uppföljs. 

Ärendedragning 
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